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Sedan sist 
Berätta kort om vad som har hänt sedan förra mötet, eller förmedla annan viktig 
information. 

● Något som har hänt. 
○ “Miljö” möte 

● dIgIT 
○ Möte med dem 

● Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Kommande vecka 
Vad händer framöver? Fetstilta har egen mötespunkt. 

● PL-möte imorgon lunch 
● Teambuilding imorgon 
● Ide EDIT-I forum på fredag 
● Finsittning på lördag 
● DAT666 kursrepsmöte 

○ Saxen arrar 

Mejl 
Mejl som dykt upp. Fetstilta har egen mötespunkt. 

● DAT470 ny kursmöte 
● DAT341 applied 



Dagordning 
Kursvalsmingel 
Det är dags för folk att välja kurser och då brukar det ju arras mingel med fika och 
sånt. Vi borde kanske boka in ett datum för det? (För det är väl vi som arrar det?) 

● Tisdag lunch 24/9 
● Ragga gamlingar 

○ Gå till grupprummet 
● PR:a innan helgen 
● Köpa fika 

○ kalippo saxen arrar 
○ Budget 400-500 ish 

GIT workshop 
Uppdatering 

● Gick bra, finns plan 
● digIT arrar presentation 
● snIT ska boka E-studion 14/10 (måndag LV7) 
● snIT lagar mat 

○ Boka hubben? 

TEK830 Digitalisering och AI i praktiken (miljö) 
Uppdatering 

● Folk var obekväma med att bli utpekade och tvingade att prata inför alla 
○ Robin delade inte uppfattningen, menade inte att peka ut folk specifikt 

utan ska kalla upp hela grupper vilket är rimligt 
○ Tycker att det är viktigt färdighet 
○ Tycker inte hon hade cold-callat någon 
○ snIT föreslår att hon kan låta folk sitta kvar istället för att kalla fram folk 

och fråga hela grupper 
● Lyfte problem med att det känns som alldeles för stort projekt, var fullt 

fungerande prototyp 
○ Hon menar att den ska va väldigt specifik och ska lösa en uppgift och 

behöver inte kopplas med ikeas system eller liknande 
○ snIT föreslår figma-prototyper 

■ Robin håller inte med, ska vara programmering 



■ Verkar skeptisk till att göra enbart till front-end 
● Frågade vad fokus var på kursen (Miljö? Networking? …) 

○ Robin säger att det är problemlösning 
○ Ska få ett projekt eller utmaning med programmering där man 

kommer på en ide och visar att den är viable och feasible 
● Var är miljöaspekterna? 

○ Hon trodde att IKEA skulle presentera om sustainability 
■ Det gjorde de inte 
■ Misskommunikation? 

○ Studenterna kommer få miljöpoäng oavsett 
○ Robin hade överenskommelse med en annan person på IKEA som 

visste mer om programmering men den blev omplacerad till annan roll 
så vi fick 2 HR-människor istället som inte vet saker om programmering 
så de hittade på något eget typ. 

● Vissa undrade om det är Robin eller ikea som betygsätter 
○ Det är Robin som gör det 
○ Om man har lämnat in alla saker som hon sagt att man ska lämna in 

och inte skrivit bara skräp så för man godkänt 
● Robin kommer skickar ut fler announcements med mer information 

Övrigt 
Sidospår som dykt upp under mötets gång. 

● Lori raggar klakinn till klassrep i MPDSC 
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